
Ferran Adri� sobre el BulliFoundation: "La gent es mereix que

lluitem perqu� es faci"

El xef subratlla que les obres no s'han aturat i anuncia que en tres mesos hi

haur� "bones not�cies" i explicaran detalls del projecte

ACN

El cuiner Ferran Adri� assegura que el projecte del BulliFoundation a Cala Montjoi de Roses (Alt Empord�)

continua endavant. Assenyala que "en cap moment" han canviat d'opini�. Segons ha dit, "la gent es mereix que

lluitem perqu� es faci". Pel que fa a les obres, el xef ha precisat que els treballs que es por ten a terme a l'antic

restaurant i que estan inclosos en el projecte d'ampliaci� autoritzat no tenen res a veure amb la "neteja" de

vegetaci� exterior que va ser motiu de pol�mica perqu� no tenien els permisos. "L'ampliaci� del 20% �s el que

estem fent i a par tir d'aqu� el projecte anir� creixent f ins on vulgui la gent", ha af irmat durant una visita aquest

divendres al Parc Neol�tic de la Draga de Banyoles. A m�s, ha anunciat que d'aqu� a tres mesos tindran "bones

not�cies" i explicaran detalls en un acte que comptar� amb la pres�ncia del president de la Generalitat.

El passat 18 de mar�, lÕAjuntament de Roses va ordenar paralitzar els treballs que sÕestaven fent a lÕexterior de la

parcelála dÕEl Bulli i de la casa Marketta perqu� els impulsors no disposaven de llic�ncia municipal. Es tractava

b�sicament dÕuns moviments de terres a lÕexterior de la f inca, uns canvis que lÕentitat ecologista IAEDEN-Salvem

lÕEmpord� havien denunciat perqu� els veien com ÒilálegalsÓ. En aquest sentit, els ecologistes asseguraven que a

difer�ncia del que sÕhavia dit en un inici, sÕhavien talat molts arbres, tret feixes i, en alguns indrets, sÕhavia deixat

la roca nua.

En aquell moment, des del consistori ja van explicar que nÕestaven al cas i que els impulsors de lÕobra no podien

fer aquesta mena de treballs. Per aix� van aler tar a Ferran Adri� que seÕls sancionaria si ho feien sense perm�s.

Des de llavors, lÕAjuntament de Roses ja ha rebut el projecte per realitzar els treballs a lÕexterior per� est� a

lÕespera dels informes de lÕACA, el Parc Natural del Cap de Creus i de Costes per valorar si hi d�na el seu

vistiplau.

Aquesta ha estat la darrera pol�mica dÕun projecte que, des del principi, ha desper tat el rebuig de par t de la

ciutadania i de les entitats ecologistes gironines. A m�s, durant aquest temps han sorgit diverses not�cies que

asseguraven que el xef havia fet marxa enrere i no tenia previst realitzar la segona fase de les obres del

BulliFoundation, uns treballs que requerien una modif icaci� de la llei perqu� preveien ampliar f ins a un 300% el

volum existent de lÕantic restaurant.

Ara, aquest divendres, el mateix Ferran Adri� ho valorat lÕestat del projecte durant una visita al Parc Neol�tic de la

Draga de Banyoles. Des del primer moment, el xef ha assegurat que el projecte a Cala Montjoi de Roses

continua endavant i que Òen cap momentÓ han canviat dÕopini�. ÒEstem anant endavant i no tenim pressaÓ, ha



reiterat. �s m�s, ha assegurat que Òla gent es mereix que lluitem perqu� es faciÓ. El cuiner es referia al projecte

actual que sÕest� realitzant, a la primera fase dÕobres que representa una ampliaci� del 20% i que �s la que

disposa de permisos, complint amb la normativa vigent.

Ò�s el que estem fent i a par tir dÕaqu� podr� anar creixent f ins que ho vulgui la gentÓ, ha assegurat. Segons Ferran

Adri�, la gent Ò�s tothomÓ i en un futur proper sÕacabar� de decidir si el projecte dÕavantguarda gastron�mica es

tira endavant tal i com sÕhavia planejat, amb lÕampliaci� del 300%. ÒLa gent dir� f ins on volen arribar perqu� es

poden fer coses incre�bles, el projecte en s� no �s que sigui incre�ble sin� m�sÓ, ha reiterat.

En aquest sentit, Ferran Adri� ha volgut destacar que en cap moment els moviments de terres van ser ÒobresÓ

com a tal i ha lamentat la distorsi� que sÕha creat al voltant del projecte gastron�mic. ÒA fora no hi ha obres, la

gent es pensa que sÕha parat i no �s aix�. LÕ�nic que vam fer �s netejar, millor o pitjor, per� quan es va explicar

semblava que sÕhavia aturat totÓ, ha comentat. Al mateix temps, el reconegut xef ha volgut deixar clar que el

BulliFoundation com a tal continua treballant i amb for�a des de la seu de Barcelona.

ÒNo ens agraden els dramesÓ

En aquesta mateixa l�nia, el cuiner ha volgut deixar clar que Òno li agraden els dramesÓ i que Òno volen

problemesÓ. ÒEl projecte es far� per� hi ha moltes maneres de fer-loÓ, ha sentenciat.

Si m�s no, Ferran Adri� ha avan�at que tenen bones not�cies i que donaran a con�ixer tots els detalls del

projecte i lÕavan� de les obres en una propera roda de premsa dÕaqu� a uns tres mesos. Un acte que comptar�

amb la pres�ncia de lÕalcaldessa de Roses, Montse Mindan, i el president de la Generalitat, Carles Puigdemont.

ÒEstem parlant amb totes les entitats que ens han de donar els permisosÓ, ha concl�s.
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